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Hei, 

 

Hvordan går det med fiber utbygging i Lindås Kommune? 

Vi er ganske mange på Fyllingsnes/Eidsnes//Lid/Fammestad/Kløve som ønsker Fiber.  

Vi har og vert i kontakt med Canal Digital og BKK, ingen av disse to er interessert i å bygge 

ut fiber i området. 

Vi øyna eit håp om fiber på Fyllingsnes m.t.p at det ble gjort arbeid med nedlegging av kabler 

i Sauvågen, men det ser "desverre" ut som dette bare var gatelys... 

Ser prioriteringslista deres gjeldt Seim, Myking og Ostereidet. Skal fiberen legges utenom 

fyllingsnes da Knarvik, Leknes og Eikanger har Fiber, Fyllingsnes ligger sånn ca midt 

imellom(har vi døtte mellom to stola???) 

 

Håper på info og positiv(e) svar 

 

Mvh 

Stian Nepstad 


